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Vragen:

Algemeen
1. Waarom is het huidige afvalbrengstation sterk verouderd? Graag een nadere 

onderbouwing. 
2. Op welke manier draagt een nieuw Ecopark bij aan een duurzamer Gouda en/ 

of duurzamere afvalstromen? Graag een nadere onderbouwing. 
3. Is er een duidelijkere inrichtingstekening beschikbaar van het nieuwe Ecopark 

en kan deze worden gedeeld?

Innamepunt recylcebare spullen
4. Op welke manier wordt het innamepunt voor recyclebare spullen ingericht 

zodat dit innamepunt ook goed benut wordt?
5. Op welke wijze worden bestaande kringloopwinkels/ non-foodbank betrokken 

bij dit inzamelpunt?
6. Op welke wijze worden de overige afvalstromen in het Ecopark circulair benut 

en zijn daar wijzigingen in t.o.v. het sterk verouderde afvalbrengstation?

Service en draagvlak
7. In hoeverre heeft de verkoop van grond een reductie opgeleverd in de nu 

voorgestelde verhoging van de afvalstoffenheffing met €4,20,-?
8. Op welke manier merkt degene die afval komt brengen een verbetering in het 

nieuwe Ecopark op het gebied van service?
9. In hoeverre is rekening gehouden met een snelle doorstroming van de auto’s 

die afval komen brengen om de wachttijden te beperken?

Antwoorden:
1. Door de huidige opzet en inrichting van het ABS is het steeds lastiger om aan 

het Landelijk Afvalbeheer Plan 3 te voldoen. Het huidige ABS is rommelig, 
druk, onoverzichtelijk en is daarmee naar de huidige inzichten verouderd.

2. Met de bouw van het Ecopark wordt een verregaande scheiding van 
grondstoffen aan de inwoners van Gouda gefaciliteerd. Een goede en ruime 
inrichting geeft een verbeterde doorstroming en een hoger serviceniveau met 
een laagdrempelig karakter. Dit kan het gebruik ervan stimuleren.

3. Onlangs is onderstaande artist impression van het nieuwe Ecopark gemaakt, 
gebaseerd op het Voorlopig Ontwerp (VO).De komende fase zal dit VO verder 
worden uitgewerkt, wat wellicht invloed heeft op de artist impression.



4. Er zal aan het begin van de route een container worden geplaatst (zie rode 
cirkel), waar mensen hun recylcebare spullen kunnen inleveren. De wijze 
waarop dit verder wordt ingevuld, zal de komende periode worden uitgewerkt.



5. Er is contact met kringloopwinkels. Komende periode zal de nadere invulling 
van dit innamepunt verder worden uitgewerkt.

6. Ten opzichte van de bestaande voorziening is er meer ruimte en een 
eenduidige routing die de klanten van het ABS stimuleert en faciliteert om het 
afval beter te scheiden in de verschillende afvalstromen. Door een betere 
scheiding van fracties ontstaat een beter herbruikbare grondstof die minder 
vervuilt raakt door onbedoelde vermenging van andere stoffen. Ook is het de 
verwachting dat de hoeveelheid restafval afneemt, waardoor er meer 
grondstoffen terug in de keten komen.  

7. Verkoop van grond heeft geen reductie op de ontwikkeling van de 
afvalstoffenheffing opgeleverd omdat de inkomsten niet hiervoor zijn 
aangewend. Wel een reductie in de ontwikkeling van het schuldenplafond 
omdat minder externe financiering benodigd was.

8. Met de bouw van het Ecopark wordt een verregaande scheiding van 
grondstoffen aan de inwoners van Gouda gefaciliteerd. Een goede en ruime 
inrichting geeft een verbeterde doorstroming en een hoger serviceniveau met 
een laagdrempelig karakter. Dit kan het gebruik ervan stimuleren.

9. Er is aan de hand van rekenmodellen de benodigde capaciteit van het 
Ecopark berekend, waarbij ook een groei van 5% is gemodelleerd. 
Uitgangspunt bij deze modellen is dat op een gemiddeld drukke zaterdag 
geen onoplosbare lange wachtrijen ontstaan. 


